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Dankuwel Voorzitter 

 

Collega Aslan heeft zojuist het dictum van de motie voorgedragen die we namens Welzijn 

Druten en Sociaal Maas en Waal indienen inzake De Lier. 

 

 

Enige tijd geleden stond ik ook op deze plek en toen hadden we het over de Integrale Visie 

op Puiflijk. Onder andere de uitspraak ‘er zit de nodige nuchterheid in’ riep bij ons toen 

enkele vraagtekens op. Ik heb de definitie van het woord ‘nuchterheid’ nog maar eens erbij 

gepakt. 

 

Zoals ik al eerder zei is de definitie van nuchterheid dat ‘je zaken kunt zien zoals ze zijn en 

je ze kunt beoordelen zonder je te laten meesleuren door gevoelens of emoties’. Het 

betekent ook dat je kalm blijft en bedaard. Je bent verstandig én je laat je hoofd niet op hol 

brengen. 

 

 

In onze Motie geven we aan dat we het eens zijn met de levensloopverlengde maatregelen 

voor de Lier. We zijn het er mee eens dat er iets moet gebeuren om op een veilige en juiste 

manier dit dorpshuis te kunnen gebruiken. En ik denk dat we met onze motie ook laten zien 

dat we het belangrijk vinden om verstandig met ‘ons geld’ om te gaan. 

 

Een investering van ruim 700.000 euro die slechts ingezet wordt voor, in het slechtste geval, 

een periode van 6 jaar is ons inziens een onverstandige investering. Om die reden stellen 

we dan ook voor om de doorlooptijd van de levensloopverlengde maatregelen van de Lier op 

te rekken tot 12 tot 14 jaar. 

 

Bijkomend voordeel van dit nuchtere, en ons inziens verstandige besluit, is dat de inwoners 

van Puiflijk eindelijk duidelijkheid krijgen over wat er met hun dorpshuis voor de middellange 

termijn gaat gebeuren.  

 

 

Ander bijkomend voordeel is dat besluitvorming rondom het thema de Lier grote invloed 

heeft op de vervolgstappen binnen de Integrale Visie voor Puiflijk. Zoals tijdens de 

Raadsvergadering van 20 april bleek, is de keuze voor een nieuwbouw vernieuwbouw of 

levensloopverlenging van de Lier de belangrijkste eerste keuze voor de verdere uitwerking 

en vormgeving van de Integrale Visie voor Puiflijk.  

 

Ik ben dan ook zeer benieuwd naar wat het College met de Integrale Visie van Puiflijk gaat 

doen, als we als raad de motie van Welzijn en Sociaal Maas en Waal vanavond aannemen. 
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